
Aanbevelingen vanuit de Cultuurraad voor de ‘Komende 
Legislatuur’ 

De uitnodiging aan de verenigingen om twee zaken aan te geven die zij graag 
gerealiseerd zouden zien in de komende legislatuur heeft geleid tot een breed scala aan 
voorstellen. Deze voorstellen reflecteren zowel de dringende noden als de 
langetermijnbehoeften van de gemeenschappen in Zoersel, met bijzondere aandacht 
voor infrastructuur, bereikbaarheid, en de toegankelijkheid van sociaal-culturele 
activiteiten. Hieronder volgt een overzicht van de belangrijkste aanbevelingen die door 
verschillende verenigingen zijn gedaan: 

1. Verbetering van Infrastructuur en Bereikbaarheid 

 Raak Sint-Antonius (Jan Pauwels): 
o Betere planning en afstemming van mobiliteitsmaatregelen bij grote 

(weg)werkzaamheden om de bereikbaarheid van culturele activiteiten te 
waarborgen. 

o Uitbreiding van het aanbod van huurwoningen voor zorgbehoevenden.                                                                 
 Fotoclub Obscura (Willem Beeckman): 

o Nieuwe, grote zaalinfrastructuur in deelgemeente Zoersel ter vervanging 
van het Zonneputteke, zodat verenigingen niet genoodzaakt zijn naar 
buurgemeentes uit te wijken. 

o Aanpassing van het beleid voor retributies: verlaging van tarieven voor 
erkende speerpuntacties, inclusief de Kapel als locatie voor vrijstelling van 
retributies. 

 WSV Natuurvrienden (Jef Joosten): 
o Oproep voor samenwerking met buurgemeentes bij de noodzaak tot 

uitwijken van evenementenlocaties. 
o Gratis vergaderruimtes voor verenigingen die enkel als vergaderlocatie 

dienen. 
 Femma Zoersel (Iris Ollieuz) / Ferm Zoersel (Margot Van Bavel): 

o Aanvullende kleinere infrastructuur in Zoersel voor activiteiten zoals 
lezingen en kookworkshops, om te voorkomen dat bestaande locaties te 
vaak bezet zijn. 

 Landelijke Gilde Halle / Sint-Antonius – ACV (Fons Christiaensen): 
o Vergroting van de capaciteit van elektriciteitsnetwerken en toevoeging van 

elektriciteitskasten voor grote dorpsevenementen in Halle-Dorp. 
o Aandacht voor meer parkeerplaatsen voor mindervaliden, gezien de 

vergrijzing van de bevolking. 
 Sint-Huybrechtsgilde (Kenny Noens): 

o Voldoende brede parkeerplaatsen voor mindervaliden en het ontwikkelen 
van beleid voor betaalbare woningen voor jongeren en jonge gezinnen in 
Zoersel. 

 Toneelgezelschap Tilia (Lutgarde Witvrouwen): 
o Realisatie van het plan voor een cultuur-verenigingsschuur in Zoersel, een 

langverwachte infrastructuur die kan bijdragen aan de versterking van het 
culturele aanbod. 

2. Toegankelijkheid van Socio-Culturele Activiteiten 

 Landelijke Gilde Halle / Sint-Antonius – ACV (Fons Christiaensen): 
o In het kader van de vergrijzing is er extra aandacht nodig voor 

parkeerplaatsen voor mindervaliden, wat essentieel is voor hun blijvende 
deelname aan socio-culturele activiteiten. 

 Sint-Huybrechtsgilde (Kenny Noens): 



o Verbetering van de toegankelijkheid voor mindervaliden, met de nadruk op 
brede parkeerplaatsen die het mogelijk maken voor alle inwoners om deel 
te nemen aan sociale en culturele activiteiten. 

3. Betaalbaar Wonen en Jeugd 

 Landelijke Gilde Halle / Sint-Antonius – ACV (Fons Christiaensen): 
o De uitdaging van betaalbaar wonen voor jongeren is cruciaal. Er moet 

beleid worden ontwikkeld om jongeren in de eigen gemeente te behouden, 
wat ook hun deelname aan culturele activiteiten zal bevorderen. 

 Sint-Huybrechtsgilde (Kenny Noens): 
o Het vinden van betaalbare woningen voor jongeren en jonge gezinnen is 

een urgent probleem dat het beleid moet aanpakken. 

4. Indexering van de subsidies 

 De stijgende kosten in de samenleving treƯen ook cultuurverenigingen. 
Aangezien operationele kosten steeds duurder worden, heeft dit een directe 
invloed op de financiële draagkracht van deze verenigingen. Ondanks de 
toenemende uitgaven is er in de afgelopen jaren geen indexering toegepast op het 
subsidiebedrag voor cultuurverenigingen.                                                                                                     
Dit zorgt ervoor dat de subsidies niet meer in lijn zijn met de werkelijke kosten en 
dat verenigingen financieel onder druk komen te staan. Het niet indexeren van 
subsidies betekent dat de reële waarde ervan afneemt, wat het voortbestaan van 
veel initiatieven in de cultuursector bedreigt.                                                                                           
Het is daarom essentieel om deze problematiek op te nemen in de komende 
legislatuur en ervoor te zorgen dat de subsidies wel degelijk worden geïndexeerd, 
zodat cultuurverenigingen de middelen blijven hebben om hun werk te blijven 
doen.                                                                                                                                                                          

De verenigingen die niet specifiek genoemd worden, konden zich volledig vinden in de 
Culturele aanbevelingen die in dit document zijn neergeschreven. Zij steunen de 
voorgestelde richtlijnen en zijn van mening dat deze bijdragen aan de verdere 
ontwikkeling van de culturele sector en het gemeenschapsleven. 

Conclusie en Aanbevelingen voor Beleidsvorming 

De komende legislatuur staat voor een aantal belangrijke uitdagingen die zowel de 
infrastructuur als de sociale cohesie van de gemeente beïnvloeden. De nadruk ligt op de 
volgende thema’s: 

 Infrastructuur: Er is een duidelijke vraag naar zowel grotere als kleinere 
culturele en vergaderzalen, vooral in Zoersel, waar de bestaande locaties vaak 
bezet zijn. Het realiseren van een cultuur-verenigingsschuur en het verbeteren 
van de elektriciteitsvoorzieningen voor evenementen zijn belangrijke voorstellen. 

 Bereikbaarheid: Met het verdwijnen van het Zonneputteke moet de gemeente 
investeren in alternatieve zaalinfrastructuur en in het verbeteren van de mobiliteit 
rondom grote werken. Tegelijkertijd moet de bereikbaarheid voor mindervaliden 
gewaarborgd worden. 

 Betaalbaarheid en Wonen: De vergrijzing en het tekort aan betaalbare 
woningen voor jongeren vormen dringende problemen waarvoor snel beleid moet 
worden geformuleerd. 



 Indexering van de subsidies: De stijgende kosten treƯen cultuurverenigingen, 
doordat subsidies niet zijn geïndexeerd, wat hun financiële draagkracht onder 
druk zet. 
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